
Forældrebestyrelsesmøde den 20. januar 2020 kl. 17 - 19 
 

Der serveres et let måltid under mødet  

Afbud: David, Kirsten, Peter   

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af formand efter Peter  

2. Billeder af bestyrelsen  

3. Budget 2020 – baggrund og tal  

4. Tilsynsrapport fra uge 42  

5. Orientering fra huset: 

 Personale  

 Børnetal  

 Forårsforældremøder – uge 20  

 Den styrkede læreplan – hvad sker der?  

 Brug af ressourcer - Hvordan får vi oplysninger om børnenes ferie og fridage? - eks.: 

23. december 2019 - 18 børn er tilmeldt, vi har selv nogle opgaver, der skal løses, flere 

medarbejdere ønsker fri, der dukker 4 børn op med behov for pasning 

 Børn, der hentes efter arbejdstids ophør – henvendelse fra medarbejdere  

 Vi ringer børn hjem, når…. – et uddrag af vejledningen fra ministeriet – henvendelse fra 

medarbejdere 

6. Evt.  

 

Orientering:  

Til kalenderen – formanden – dialogmøder med børneudvalget 30. april 2020 og 22. oktober 2020 kl. 17.30-

19.30 

 

 

Referat: 

1) André indstiller sig selv. Vedtaget. Det drøftes, hvornår André overtager formandsposten. Det 

aftales, at André overtager pr. dags dato. Peter sidder i ’baghånd’. 

2) Det aftales, at alle (resterende) medlemmer sender billeder til Bodil inden ugens udgang. 

3) Bodil orienterer. Tilført ca. 150.000 kr. fra ’flere hænder’. Drøftelser af, hvad penge skal bruges til, 

kredser primært om at anvende pengene til mere praktisk hjælp omkring middagstid. Bodil 

forventer at give bestyrelsen opdatering i forhold til budgettet om et halvt års tid, da budgettet kan 



ændrer sig som følge af ændringer i antal ’enheder’ i hhv. vuggestue og børnehave. Tilsvarende 

orienteres bestyrelsen, hvis der løbende skulle komme idéer fra personalet i forhold til initiativer. 

4) Tilsynsrapporten blev drøftet. Rapporten er tilgængelig på hjemmesiden, hvor også tidligere 

rapporter kan tilgås. 

5) Bodil orienterer. 

a. Ny medarbejder 1. feb., Signe. Helene stopper. Martin skal rejse. Løses bl.a. ved at 

opnormere Villads. 

b. Der vil i de kommende måneder være flere børn i børnehaven indtil skolestart.  

c. Drøftelse af, hvordan forældremøde skal gennemføres, herunder hvordan drøftelser af 

grupper skal håndteres. Der holdes for nu fat i den eksisterende model. Der er forslag til, at 

konceptet evt. suppleres med spørgsmål til de enkelte grupper, som udsendes inden 

møderne. 

d. Fokus på ’hvad sker der i legen?’ og forældresamarbejdet. Planen skal være 

færdigudarbejdet til sommer. Der arbejdes ligeledes også med udarbejdelse af mål til 

løbende opfølgning. 

e. Det vurderes, at flere forældre er i tvivl om Infobas funktionaliteter, hvorfor dette kan være 

en årsag til, at ikke alle forældre får meldt ferie, ligesom det ikke er klart for alle, at man 

kan raskmelde børn. Dette vil også være en fordel for pædagogerne, så dagen bedre kan 

planlægges, når de første pædagoger møder ind. 

f. Personalet ville sætte stor pris på, at børn hentes senest 10 min før lukketid. Som 

udgangspunkt skal pædagogerne have mulighed for at låse døren, når institutionen lukker. 

Og problemet er blevet større her på det sidste. Bodil vil tage kontakt til de forældre, hvor 

der er gentagelser. Det foreslås, at Bodil skriver information om at forældre bør afhente 

børn senest 10 min før tid, herunder om at man orienterer DGH om forsinkelser. 

Informationen bliver underskrevet af både DGH og bestyrelsen. 

g. DGH oplever, at forældre ikke tager opkald seriøst, eller giver spydige bemærkninger ala 

’mit barn er da ikke rigtig syg’. Bodil har lavet udkast til skriv med information, der kan 

udsendes til forældre.  


